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Z á p i s n i c a 

 

z 4. riadneho zasadnutia Miestneho zastupiteľstva Mestskej časti  Košice – Nad jazerom 

dňa 6. júna 2019 

 

 

 

Prítomní: Ing. Mgr. Lenka Kovačevičová- starostka mestskej časti 

                                    Mgr. Bernard Berberich – zástupca starostky         

   PhDr. Patrik Géci – kontrolór 

Prítomní poslanci:    JUDr. Roman Frnčo,  

M. Seman, PhDr. L. Kleinová,   

Ing. J. Skonc, PhDr., Ing. N. Borovský, Z. Dlhá, Mgr. S. Hricková, MVDr., 

Mgr. A. Jenčová, Bc. Pavol Slivka, Mgr. A. Gajdošová 

 

Ďalší prítomní: JUDr. Alena Olejárová – vedúca oddelenia kancelárie starostu  

   Ing. Marta Majtanová – vedúca ekonomického oddelenia 

Mgr. Ivica Krausová – vedúca oddelenia vnútornej správy 

Ing. Milan Derfiňák – vedúci oddelenia výstavby a investičnej činnnosti  

Ing. Ildikó Szegedyová – vedúca oddelenia kultúry, športu a marketingu 

Ing. Miroslav Fajčík – veliteľ stanice MP Košice – Nad jazerom 

                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                    

    

    

 

                                                     

K bodu č. 1/ Otvorenie zasadnutia 

 

 

 Starostka otvorila  4. riadne zasadnutie Miestneho zastupiteľstva Mestskej časti Košice – 

Nad jazerom, ktoré bolo  v zmysle platnej legislatívy a článku 4 ods. 2 rokovacieho poriadku 

Miestneho zastupiteľstva Mestskej časti Košice – Nad jazerom riadne a včas zvolané. Všetkých 

prítomných poslancov aj zamestnancov miestneho úradu na zasadnutí miestneho zastupiteľstva 

privítala. Ďalej privítala aj zástupcu mestskej polície p. Ing. Miroslava Fajčíka, veliteľa Mestskej 

polície v Košiciach – stanica Nad jazerom a zároveň povedala, že na dnešné zasadnutie sa 

ospravedlnil zástupca štátnej polície pán pplk. Ing. Martin Gancarčik, riaditeľ Obvodného oddelenia 

PZ Košice – Nad jazerom. Starostka privítala aj prítomných obyvateľov mestskej časti Košice Nad 

jazerom. Skonštatovala, že z celkového počtu zvolených poslancov 13 je prítomných 11, takže toto 

zasadnutie bolo uznášaniaschopné. Svoju neprítomnosť ospravedlnil poslanec. R Schwarcz a R. 

Lenártová. 

 

 

 K bodu č. 2/ Schválenie programu zasadnutia 

 

 Program riadneho zasadnutia bol oznámený písomne. Starostka vyzvala prítomných 

poslancov, aby hlasovali o predloženom programe.  

 

 (Hlasovanie č. 1: z prít. 11 za 11) 
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Starostka vyzvala prítomných poslancov, ak majú doplňujúce návrhy, aby ich predniesli. O slovo sa 

prihlásil poslanec P. Slivka, ktorý požiadal o doplnenie programu rokovania o bod 14a  o 

informáciu zo zasadnutí komisií pre nezlučiteľnosť funkcií.  Následne starostka vyzvala prítomných 

poslancov o hlasovanie o doplnenom bode 14 a. 

       

           (Hlasovanie č. 2: z prít. 11 za 11) 

  

K bodu č. 3/ Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice a voľba návrhovej komisie 

 

Starostka určila za zapisovateľku pani Zuzanu Kalafúsovú a za overovateľov zápisnice 

poslanca B. Berbericha a poslankyňu A. Gajdošovú. Do návrhovej komisie boli zvolení poslankyňa 

A. Gajdošová a poslanec  N.. Borovský 

  

(Hlasovanie č. 3: z prít. 11 za 11) 

 

Starostka poprosila členov návrhovej komisie, aby zaujali miesto pri pracovnom stole pre komisiu.  

 

K bodu č. 4/ Informatívna správa o činnosti  Mestskej polície v Košiciach – stanice Nad 

jazerom. 

 

Starostka požiadala veliteľa stanice MsP Košice Nad Jazerom Ing. M. Fajčíka o prednesenie správy. 

 

 Veliteľ M. Fajčík uviedol, že počas uvedeného obdobia od 01.03. 2019 do 30. 05. 2019 

príslušníci st. MsP -Nad jazerom zistili a riešili 678 priestupkov a zistili 2 páchateľov podozrivých   

z trestného činu. V jednom prípade bola vec oznámená príslušnému orgánu a v druhom prípade 

bola vec odovzdaná PZ k ďalšej realizácií. Na úseku dopravy to bolo v počte 286 krát. Na úseku 

proti verejnému poriadku v počte 236 krát. Na území MČ Nad jazerom v uvedenom období zistili 

celkovo 6 vrakov, z ktorých sa doposiaľ podarilo 3 odstrániť. V evidencii máme k 30. 05. 2019 

celkovo 8 neodstránených vrakov v riešení. Ďalej to bola 5 x zameraná na kontrolu dodržiavania 

podmienok chovu psov. Príslušníkmi stanice MsP Nad jazerom bolo počas tohto obdobia vykonané 

zabezpečovanie prechodov pre chodcov v počte celkovo 65x. V mestskej časti Nad jazerom sa 

jednalo o najfrekventovanejšie ulice pred školskými zariadeniami a to ul. Dneperská a ul. Uralská. 

Ďalej zabezpečovali verejný poriadok na podujatiach: Dni Jazerčanov, Jazda zručnosti, Orientačný 

beh /splav/, Jazerný duatlon, počas konania MSĽH a počas konania štrajku vodičov DPMK. 

Celkovo v uvedenom období príslušníci stanice MsP Nad jazerom vykonali 369 x kontrolu 

plánovaných úloh MČ Nad jazerom zameraných najmä na asociálov a neprispôsobivé osoby, na 

rušenie nočného kľudu, požívanie alkoholu na verejnosti, verejný poriadok na plážovom kúpalisku 

v MČ Nad jazerom, kontrola a ochrana detských ihrísk a školských areálov. V sledovanom období 

od 01. 03. 2019 do 30. 05. 2019 realizovali hliadky MsP Nad jazerom celkovo 447 oznamov, z toho 

358 oznamov nahlásených OS MsP, 84 oznámení a podnetov občanov, 5 oznámení zistených 

kamerovým systémom. Jednalo sa prevažne o oznamy zamerané na asociálov, bezdomovcov a ich 

protiprávne konanie, oznamy zamerané na stacionárnu dopravu, rušenie nočného kľudu a iné. Počas 

sledovaného obdobia bolo policajtom pridelených celkovo 74 zásielok na doručenie prevažne z OS 

KE I a OS KE II. Hliadky v sledovanom období použili celkovo 62 x technický prostriedok na 

zabránenie odjazdu motorových vozidiel a na stanicu MsP Nad jazerom bola 1x predvedená osoba 

za účelom zistenia totožnosti. Hliadkami MsP Nad jazerom bola celkovo 9x poskytnutá súčinnosť  
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z toho:-1x pre HaZZ –asistencia pri horení trávnatého porastu-1x pre MV SR–asistencia pri 

prehliadke -1x pre SMsZ –asistencia pri orezávaní stromov-1x pre UPSVaR – návšteva sociálne 

slabších rodín v osade Lubina. Celkovo 5x pre MÚ MČ Nad jazerom a to 3 x ochrana 

zamestnancov MÚ MČ pri návšteve sociálne slabších rodín v osade Lubina-1 x asistencia  v byte na 

ul. Ždiarska- 1 x kontrola verejného poriadku v osade Lubina. V danom období hliadka 

zorganizovala 1 prednášku v predškolských a školských zariadeniach. Celkovo bola za sledované 

obdobie privolaná 3 x asanačná služba k nájdeným túlavým psom a zrazenému ježkovi, 2 x 

privolená HaZZ k požiaru v areáli bývalých Mlynov a k poškodenému bilboardu. Bola 3x privolaná 

RZP a to k mužovi s epilepsiou a pod vplyvom alkoholu, k ležiacej osobe, ktorá nebola schopná 

pohybu a k zranenej ležiacej osobe s rozbitou hlavou. Ako zaujímavé v sledovanom období uviedol 

veliteľ, že dňa 27.03. 2019 hliadka MsP Nad jazerom bola vyslaná na Irkutskú ulicu č.18, kde bola 

vykonaná montáž TPZO (tzv. papuča) a kde sa údajne násilím snažila neznáma osoba  túto 

„papuču“ odstrániť. Dňa 14.04. 2019 v čase o 01:05 h. bola hliadkou MsP NJ na ulici Dneperská, 

Čingovská zistená havária vozidla Alfa Rómeo, ktoré nabúralo do zábradlia a do dopravnej značky 

„Daj prednosť“. Ako posledné veliteľ spomenul, že dostali telefonát, kde volal občan z Golianovej 

ulice, že akýsi pes napáda ľudí. Po príchode sa zistilo, že pes nenapáda ľudí, ale autá. Policajnej 

hliadke prehryzol pneumatiku. Daná situácia je v riešení ako škoda na majetku. Starostka sa 

poďakovala za správu o činnosti Mestskej polície v Košiciach stanice  Nad jazerom a doplnila, že 

pri pravidelných pracovných stretnutiach s veliteľom stanice M. Fajčíkom dospeli k záveru, že na 

webovej stránke mestskej časti pribudne kolónka, v ktorej bude MČ uvádzať koľko vrakov sa 

aktuálne na sídlisku nachádza a stav ich riešenia. Starostka vysvetlila, že keď je nejaký vrak, ktorý 

je dlhšie na parkovisku nie je to preto, že by MČ nevyvíjala žiadne úsilie na jeho odstránenie, ale je 

to kvôli tomu, lebo celý legislatívny proces odstránenia je dlhý. Na záver povedala, že v priebehu 

dvoch týždňoch by mala byť kolónka vrakov na webe spustená. V rámci rozpravy  nemal nikto 

z prítomných žiadne dotazy ani pripomienky. Následne starostka poprosila návrhovú komisiu 

o prednesenie uznesenia – uznesenie č. 30 

 

(Hlasovanie č. 4: z prít. 11 za 11) 

 

 

K bodu č. 5/ Správa o činnosti starostky mestskej časti 

 

 Starostka následne predniesla správu o svojej činnosti od posledného miestneho 

zastupiteľstva konaného dňa 07.03. 2019. Povedala, že aktuálne prebieha v mestskej časti druhá 

kosba a kompletná obnova detského ihriska na Baltickej ulici a ihrisko by malo byť obnovené do 

konca júna. Uviedla, že sú rozpracované všetky ostatné aktivity, ktoré si mestská časť dala do plánu 

na rok 2019. (Ďalej nasleduje priama reč)  Počas uplynulých troch mesiacov prebiehala pravidelná 

údržba sídliska. Zúčastnila som sa pracovného stretnutia na Útvare hlavného architekta k zámeru 

pripravovanej štúdie rekonštrukcie OC Čingov. Po vyhlásení výzvy na spracovanie štúdie sa MČ 

podarilo obstarať spracovateľa tejto štúdie a aktuálne pracuje na jej vypracovaní, ktoré by malo byť 

vyhotovené do 31.07.2019. Ďalej som sa zúčastnila pracovného stretnutia so zástupcami 

spoločnosti Kosit a mesta Košice k letnej údržbe komunikácií a spoločne s vedením spoločnosti 

Kosit aj mesta Košice sme uviedli do prevádzky v mesiaci máj Zberný dvor v Mestskej časti Nad 

jazerom v lokalite Napájadlá. Zúčastnila som sa na stavebnom úrade štátneho stavebného dohľadu 

k problematike areálu Mlyny. Problematiku areálu Mlynov a Mäsokombinátu som riešila aj na 

mestskej rade a rade starostov, aby mesto Košice ako príslušné kompetentné využilo všetky 
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možnosti, keďže existuje riziko všeobecného ohrozenia na zdraví aj životoch obyvateľov. Zároveň 

problematika Mlynov a častých výjazdov hasičov za rok a pol to bolo spolu 18 výjazdov, bola 

riešená aj na Bezpečnostnej rade mesta Košice. Ďalej som sa zúčastnila rokovania s dopravným 

inžinierom a projektantom k riešeniu problematiky parkujúcich firemných dodávok a k ich 

eliminácií s pánom Titlom, ktorý projektovú dokumentáciu v týchto dňoch už aj spracoval 

a odovzdal na mestskú časť. Zúčastnila som sa Krajskej konferencie Zdravotných sestier 

a v Bratislave výročného snemu  Združenia miest a obcí Slovenska. Zúčastnila som sa aj 

pracovných rokovaní so zástupcami spoločnosti Antik k zavedeniu zdieľaných bicyklov v mestskej 

časti. Taktiež konferencie k zavádzaniu protikorupčných opatrení, možností auditácie aj zvyšovania 

miery transparentnosti v samosprávach. V rámci riešenia problematiky rozšírenia Slaneckej cesty 

som podala na mesto Košice interpeláciu, koľko pozemkov nie je ešte vykúpených a kto robí 

obštrukcie či už s predajom, alebo zámenou. Podľa odpovede z magistrátu mesto Košice rokuje ešte 

s desiatimi subjektami k uspokojeniu požiadaviek oboch strán. Sú medzi nimi aj takí, ktorí robia 

obštrukcie v rámci predaja, alebo zámeny pozemkov a bez 100% vysporiadania pozemkov 

potrebných k rozšíreniu Slaneckej cesty mesto nemôže vstúpiť a začať Stavebné konanie. Za 

asistencie mestskej polície som sa zúčastnila pravidelnej kontroly v osade Lubina. Ďalej na 

Veľkonočnom stretnutí s ľuďmi bez domova na Bosákovej ulici. V rámci projektu „Číta celé 

Slovensko som čítala deťom na ZŠ Jozefa Urbana a na ZŠ Družicovej. Do prevádzky bolo uvedené 

aj uzamykateľné kontajnerovisko na Levočskej ulici. Zrealizovaná bola aj výstavba 

Spidermanovskej pyramídy pre deti v rekreačnej lokalite Jazero. Tento projekt bol financovaný 

Slovenskou sporiteľnou. Súvislou opravou prejdú chodníky v MČ, aktuálne sa dokončuje 

promenádny chodník na Polárnej ulici. V mesiaci apríl a máj boli opravované výtlky po zime 

a oprava ešte pokračuje, keďže na vyťažených úsekoch sa tvoria poškodenia priebežne. Zrealizovali 

sme veľkú dvojdňovú sídliskovú brigádu, do ktorej sa zapojili obyvatelia mestskej časti, niektorí 

poslanci, zamestnanci spoločnosti Kosit, Inšpekcie životného prostredia, Správa mestskej zelene aj 

občianske a dobrovoľnícke združenia. Pri príležitosti Víťazstva nad fašizmom som sa zúčastnila 

pietneho aktu kladenia vencov pri pomníku padlých hrdinov na Námestí osloboditeľov. V rámci 

osláv dňa mesta Košice a 650. výročia udelenia erbovej listiny Košiciam som sa zúčastnila 

odhalenia pamätnej tabule na Hlavnej ulici a slávnostného udeľovania ocenení osobnostiam mesta 

Košice. V rámci občianskych dní som prijala na úrade viac ako 50 obyvateľov mestskej časti. Na 

pozvanie prezidenta Slovenskej republiky Andreja Kisku som sa zúčastnila slávnostného stretnutia 

aj diskusie pri príležitosti jeho ukončenia vo funkcii. Zúčastnila som sa rád škôl na ktorých 

prebiehali aj voľby riaditeľov. Na ZŠ Družicová, kde bol úspešný úradujúci pán riaditeľ Jozef 

Varga a na MŠ Galaktická sa stala úspešnou na výberovom konaní pani Beáta Galvaničová. Život 

v mestskej časti bol bohatý aj na kultúrne, spoločenské podujatia. Spomenula by som MDŽ, Vítanie 

bábätiek do života, Deň učiteľov, Kvapka krvi, Talent show, Jazda zručnosti, Deň Ukrajiny. 

Participovali sme aj na podujatiach mesta Košice ako boli Košické Benátky, Guláš v Rodošte, Deň 

Jazerčanov, MDD a dňa 07.06. 2019 sa koná piaty ročník Jazerského street basketbalového turnaja, 

na ktorých všetkých srdečne pozývam. Starostka poďakovala všetkým za pozornosť. Následne 

starostka otvorila rozpravu. V rámci rozpravy nemal nikto z prítomných žiadne dotazy ani 

pripomienky. Starostka vyzvala návrhovú komisiu, aby predniesla návrh na uznesenie – uznesenie 

č. 31 

 

(Hlasovanie č. 5: z prít. 11 za 11) 
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K bodu č. 6/Správa o plnení uznesení Miestneho zastupiteľstva Mestskej časti Košice – Nad 

jazerom. 

 

 Správa bola predložená písomne. Starostka otvorila k bodu rozpravu. Nikto z prítomných 

nemal žiadne dotazy ani pripomienky. Následne vyzvala návrhovú komisiu, aby predniesla návrh na 

uznesenie – uznesenie č. 32 

 

 (Hlasovanie č. 6: z prít. 11 za 11) 

 

 

K bodu č.7/ Správa o výsledkoch kontroly 

 

 Správa bola predložená písomne. Nikto z prítomných nemal žiadne dotazy ani pripomienky. 

Následne vyzvala návrhovú komisiu, aby predniesla návrh na uznesenie – uznesenie č. 33 

 

 (Hlasovanie č. 7: z prít. 11 za 11) 

 

 

K bodu č. 8/ Záverečný účet Mestskej časti Košice – Nad jazerom za rok 2018 

 

     

Materiál bol predložený písomne, je zverejnený na webovej stránke mestskej časti a úradnej 

tabuli. 

Starostka povedala, že Záverečný účet Mestskej časti Košice – Nad jazerom za rok 2018 obsahuje: 

• 1. Údaje o plnení rozpočtu v členení podľa § 10 ods. 3 zákona č. 583/2004  Z. z. v súlade  s 

rozpočtovou klasifikáciou 

• 2. Rekapituláciu zdrojov a ich použitia 

• 3. Finančné vysporiadanie 

• 4. Bilanciu aktív a pasív 

• 5. Stav peňažných fondov 

• 6. Prehľad o stave a vývoji dlhu 

• 7. Prehľad o stave a vývoji pohľadávok 

• 8. Prehľad o  dotáciách,  finančných príspevkoch a cenách poskytnutých 

    v roku 2018 

• 9. Hodnotenie plnenia programov mestskej časti – Hodnotiaca správa 

• 10. Finančné plnenie programového rozpočtu – tabuľky 

 

Mestská  časť  Košice   –  Nad   jazerom   hospodárila    v   roku   2018  s  prebytkom z  bežného  

rozpočtu    vo výške  +103 612 €.  Vplyvom uskutočnených  investičných aktivít  bol  v 

kapitálovom rozpočte vykázaný schodok  -118 319 €. Z dôvodu realizácie naplánovaných 

investičných aktivít v objeme 169 105 € Mestská  časť Košice – Nad jazerom dosiahla za rok 2018 

schodok hospodárenia z rozpočtu príjmov a výdavkov v sume  -14 707 €.  Po   uvedenom  
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rozhodnutí    miestneho  zastupiteľstva  sa   stav peňažných prostriedkov na mimorozpočtových  

fondoch  zvýši o sumu        +103 690 €  a  po finančnom vysporiadaní dosiahne  objem  216 983 €. 

 

 

Starostka následne vymenovala plnenie najdôležitejších aktivít mestskej časti za obdobie roka 2018, 

medzi ktoré patrili: 

1.  Čistota a poriadok, uzamykateľné kontajneroviská    

  -   denný monitoring a čistenie sídliska a rekreačnej lokalite Jazero 

  -   používanie  komunálneho vozidla na zvoz odpadu, uskutočnených 104 výkonov - odvozov    

odpadu 

   -  opravy parkových košov a lavičiek 

   -  zavedený systém odovzdávania vrecúšok na psie exkrementy majiteľom psov 

   -  výstavba 3 uzamykateľných kontajnerovísk v lokalitách ulíc Meteorová a Ždiarska: 2 krát 

 

2.  Nákup mobiliáru na sídlisko a do RL Jazero  

      - nákup 29 nových parkových košov 

      - nákup 36 nových lavičiek 

 

3.  Revitalizácie 9 ihrísk:   

    - revitalizácia detského ihriska na Gagarinovom námestí 

    - rekonštrukcia basketbalového ihriska na ulici Družicová 

    - revitalizácia detských ihrísk na uliciach: Rovníková, Poludníková, Baltická, Sputniková,                                         

Stálicová, Azovská formou poskytnutia kapitálového transferu pre Správu Mestskej zelene 

v Košiciach 

- vybudovanie vonkajšieho Fitparku v oddychovej a zelenej zóne na ulici   Sputniková formou 

poskytnutia kapitálového transferu  pre Správu Mestskej zelene v Košiciach 

- doplnenie detského prvku Lanová pyramída v RL Jazero z daru Nadácie SLSP 

4.  Revitalizácia 2 venčovísk –  v lokalite ulice Bukovecká a v lokalite ulice Polárna 

5.  Vybudovanie verejného osvetlenia Kaspická - Baltická - stavba s počtom 14 nových 

svetelných bodov 
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 6.  Revitalizácia územia na ulici Sputniková – 1. časť projektu bola ukončená 31. 5. 2018 

komplexnou revitalizáciou územia  po fontáne. V 2. polroku 2018 bol v tejto lokalite vybudovaný 

fit park. 

7.  Rekonštrukcia zvršku plochej strechy obchodného centra Čingov   

 

8. Príprava projektovej dokumentácie na stavby:  

- Revitalizácie ihrísk na uliciach Baltická a Čingovská                                                                                     

- Verejné osvetlenie  chodníka popri rieke Hornád 

9.  Spolupráca s mestom Košice a Masarykovou univerzitou v Brne na riešení  problému siníc 

v RL Jazero - súčinnosťou v technickej pomoci a poskytnutím spravovanej  dokumentácie. 

10. Formou poskytnutia bežných dotácií podpora verejnoprospešných aktivít v mestskej časti 

a meste Košice pre 17 subjektov spolu v sume 8 000 €. 

11. Podpora činnosti Denného centra pre seniorov: 

 - voľnočasové bežné aktivity  

 - počas roka 2018 bolo uskutočnených deväť spoločensko – kultúrnych podujatí pre seniorov: 

Novoročná kapustnica, Fašiangy pre seniorov, Športový deň, Výročná schôdza, Parlament seniorov, 

Katarínska zábava, Mikulášske posedenie, Jubilanti – posedenia pre 70, 75, 80 a 85 – ročných  

jubilantov mestskej časti, Úcta k starším. - rozvoj záujmovej činnosti realizáciou kultúrno – 

poznávacích zájazdov – návšteva Egru, Nového Targu a Miškolca. 

 - spevokol Jazerčan 

 - Mažoretky – seniorky. 

12. Zabezpečenie stravovania a poskytovanie príspevku na stravovanie seniorov – stav k 31. 

12. 2018:   mesačne priemerne 113 stravníkov. 

13. Poskytovanie jednorazových dávok občanom a rodinám v hmotnej núdzi – k 31. 12. 2018 

bolo poskytnutá jednorázová dávka 85 občanom. 

14. Aktivácia dlhodobo nezamestnaných občanov – formou rôznych druhov programov v 

spolupráci  s Úradom práce, sociálnych vecí a rodiny SR – počas roka 2018 bolo  aktivovaných  

spolu 202 uchádzačov o zamestnanie. 

15. Realizácia kultúrno – spoločenských a športových aktivít v mestskej časti usporiadaných  

kultúrnymi strediskami 

16. Elektronizácia mestskej časti - v roku 2018 pokračoval proces elektronizácie MČ formou 

nákupu výpočtovej techniky a nových  softvérov 

Počas roka 2018 boli uskutočnené  investičné  projekty v celkovom objeme 169 105 €. 

Mestská časť Košice  –   Nad  jazerom  počas celého roka  2018  svojimi aktivitami vo všetkých 11  

programoch   programového rozpočtu plnila  ciele a úlohy  prijatého  rozpočtu  vychádzajúce  
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najmä z Akčného programu rozvoja mestskej časti na roky 2015 – 2018 a cieľov volebného 

programu starostky mestskej časti a politických klubov zastúpených v miestnom zastupiteľstve. 

Hospodárenie   mestskej   časti   bolo   v  zmysle   §  16 ods.  3   zákona  č.   583/2004   Z. z.  

overené  audítorom   v Audítorskej správe o overení   riadnej účtovnej   závierky   Mestskej časti 

Košice  –  Nad  jazerom k 31. 12. 2018 a preverení súladu rozpočtového hospodárenia MČ zo 

zákonom č. 583/2004 Z. z.  

 

Starostka následne otvorila k tomuto bodu rozpravu. V rámci rozpravy sa o slovo prihlásila 

poslankyňa Jenčová. Povedala, že má zopár pripomienok k investičným aktivitám, ktoré obsahuje 

Záverečný účet mestskej časti. Podotkla, že ju zaujala lanová pyramída za 12 000 € pretože, keď si 

prezisťovala cenu na internete našla, že tieto lanové pyramídy sa pohybujú v sumách od 6 000 € do 

7 500 € a nerozumie prečo táto stála 12 000 € a žiada si vysvetlenie. Ďalej sa vyjadrila k oprave 

strechy na OC Čingov za 22 000 €, či v rámci štúdie bude opätovne riešená. Ako tretie spomenula 

ihrisko na Gagarinovom námestí. Povedala, že keďže na danej ulici býva, tak si odsledovala ako sa 

výstava ihriska realizovala. Povedala, že nerozumie tomu, keďže faktúra za dokončené ihrisko bola 

vystavená dňa 27. 7. 2018 a prečo ešte videla na ihrisku aktivačných pracovníkov mestskej časti 

ako dávali pokládky na dopadové plochy a dopĺňali hlinu na ihrisku. Tiež ju zaujímala položka vo 

výške 5 000 € financovaná z Mesta Košice, za ktorú sa položil na ihrisko trávnatý koberec. Myslí 

si, že zamestnanci MČ a aktivační pracovníci mali už len opraviť lavičky a nie ešte 2 týždne po 

vystavení faktúry pracovať na ihrisku, ktoré stálo MČ 30 000 € a chcela by k tejto situácii 

vysvetlenie. Starostka poslankyni odpovedala, že jej veľmi rada zodpovie všetky otázky. Ako prvé 

sa pani starostka vyjadrila k pyramíde. Povedala, že pyramída je v zmysle predpisov a poslankyňa 

si môže pozrieť parametre pyramídy, ktorá bola vyrobená na mieru. Bola kompletne vyrábaná z 

projektu dotácie SLSP. Starostka ešte doplnila, že MČ má aj odborníčku na verejné obstarávanie 

a mestská časť sa snaží byť maximálne transparentná. Po druhé sa starostka vyjadrila k streche OC 

Čingov, povedala, že oprava strechy bol už havarijný stav, ktorý bolo nevyhnutné vyriešiť. Celkovo 

proces rekonštrukcie je náročný. Podotkla, že strecha, ktorá sa opravila na OC Čingov sa už 

samozrejme opäť opravovať nebude. Štúdia obsahuje všetky informácie a je podkladom projektovej 

dokumentácie. Doplnila, že je predpoklad, že rekonštrukcia OC Čingov bude stáť určite viac ako 

600 000 € a MČ presne vie, koľko môže čerpať úverových finančných prostriedkov. Povedala, že 

určite bude potrebné zateplenie budovy, infraštruktúra, kanalizácia, elektrina, okná, celkový dizajn, 

námestie. OC Čingov chce mestská časť riešiť komplexne, ale nakoľko strecha už opravovaná bola 

a je v poriadku určite sa nanovo opravovať nebude, inak by to bol nezmysel. Ďalej sa starostka 

vyjadrila k novopostavenému ihrisku na Gagarinovom námestí. Povedala, že zhotoviteľ postupoval 

podľa zmluvy. Počas leta, keď sa vykonávali rôzne práce sa tam našli skryté betóny, ktoré sa museli 

vykopať. Boli prijaté ďalšie výdavky, ktoré zhotoviteľ nemal v zmluve. Zhotoviteľ svoje práce 

zrealizoval. Nakoľko po vykopaní betónov bola plocha vo veľmi zlom stave, po konzultácii 

s Mestom Košice aj Správou mestskej zelene sa zhodli, že by sa na takom poškodenom  mieste ani 

vysadená tráva neujala. Preto sa MČ rozhodla konať, túto plochu dávali do poriadku pracovníci MČ 

aj aktivační pracovníci. Starostka dodala, že minulý rok boli veľmi veľké horúčavy a tie brzdili celý 

proces. Po konzultácii s MsZ sa rozhodli, že na ihrisku bude osadený trávnikový koberec. Bola 

realizovaná pravidelná denná obhliadka, musela sa plocha pravidelne zalievať. Dodala, že ihrisko sa 

neotváralo skôr z dôvodu, že tráva sa musela ujať a trvalo niekoľko týždňov, keď sa na ihrisko 

nemohlo vstúpiť. Dodala, že investor urobil všetky práce, ktoré mal uvedené v zmluve a preto bola 
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 faktúra vyhotovená. Následne MČ realizovala dokončenie prác, ktoré vzišli z tohto celého procesu. 

Následne sa opäť o slovo prihlásila poslankyňa Jenčová, ktorá povedala, že to bola Zmluva o dielo 

a starostka jej odpovedala, že v zmluve zhotoviteľ nemal trávnikovú pokládku, tak ju ani nemohol 

zrealizovať. Do diskusie vstúpila aj zamestnankyňa MČ J. Janotková, ktorá pracuje ako odborný 

referent pre Verejné obstarávanie, ktorá potvrdila, že je všetko v poriadku a zamestnanci MČ 

nezasahovali do prác, ktoré mal urobiť zhotoviteľ a venovali sa len pokládke trávnatého koberca.  

 

Starostka povedala, že realizácia tohto ihriska priniesla novú skúsenosť a to takú, že už sa na pri 

ďalších rekonštrukciách ihrísk nebude realizovať výsev trávy, ale už bude priamo v zadaní, že sa 

bude zadávať na plochu trávnikový koberec. Tak to bude napr. pri realizácii rekonštrukcie ihriska 

na Baltickej ulici. V rámci diskusie sa následne prihlásila o slovo poslankyňa  S. Hricková, ktorá 

povedala, že ak firma v rámci realizácie inštalovala nejaké prvky, tie majú svoje normy a musí tam 

byť určená dopadová plocha, mala by to realizovať daná firma. Povedala, že by chcela poprosiť do 

budúcna, keď sa bude realizovať ihrisko, alebo akákoľvek iná investičná aktivita, aby do nej 

nemuseli pracovníci mestskej časti zasahovať, lebo sa to týka aj záruky a akéhokoľvek poškodenia 

a zamestnanci nemôžu inštalovať prvky a určovať dopadové plochy, ktoré majú spĺňať prísne 

normy ohľadom bezpečnosti. Ďalej sa poslankyňa S. Hricková vyjadrila k Záverečnému účtu. 

Povedala, že na minulom MiZ prízvukovala, aby dôležité materiály boli prejednávané v komisiách 

a nestalo sa tak v prípade Záverečného účtu a v prípade Výročnej správy. Dodala, že netvrdí, že by 

Sociálna a Kultúrna komisia nefungovali, ale zameriavajú sa prioritne na akcie a športové a 

kultúrne aktivity a treba sa venovať aj samosprávnej činnosti. Preto predloží písomne interpelácie, 

kde ešte raz poprosí, aby sa tieto dôležité materiály prejednávali na daných komisiách. Pani 

starostka následne odpovedala poslankyni S. Hrickovej, že v tomto prípade s ňou súhlasí, keďže 

bezpečnosť detí je absolútnou prioritou a preto MČ pristúpila k tomu, aby tie dopadové plochy boli 

mäkšie. Doplnila, že posadenie trávnatej pokládky realizovali špecialisti zo Správy mestskej zelene 

a nie pracovníci MČ. Doplnila, že čo sa týka osadenia hracích prvkov, to vykonala kompetentná 

firma, je to na pevno zabetónované a nikto s tým nemôže manipulovať a celkové rozloženie prvkov 

je presne podľa certifikácie. Dopadové plochy boli presne dané a nikto do toho nemohol a nemôže 

zasahovať ani pracovníci MČ. Dodala, že keď tam pracovníci MČ natierali plot, alebo dávali vrstvu 

zeminy, nemalo to absolútne nič spoločné s tým, že by zasahovali do certifikovaných prvkov. Ešte 

raz zdôraznila, že všetky realizované ihriská sú certifikované a majú pravidelné ročné prehliadky, či 

sú v poriadku. K dotazu ohľadom prejednávania Záverečného účtu a Výročnej správy starostka 

odpovedala, že sa postupuje ako v minulosti, ako aj na komisiách v iných mestských častiach a je to 

na poslancoch, čo budú v daných komisiách prejednávať. Materiál, ktorý je už vypracovaný môžu 

prejednať, keďže tam majú predsedov a môžu sa na nich obrátiť. Starostka ešte doplnila, že z jej 

strany nemá absolútny problém, aby tento materiál bol podľa potreby prejednaný. Následne sa do 

diskusie prihlásil o slovo poslanec B. Berberich, ktorý sa opýtal poslankyne  S. Hrickovej, či sa 

dožadovala prejednávania materiálov, keď sa konali komisie. Poslankyňa S. Hricková mu 

odpovedala, že v čase, keď boli komisie sa o materiáloch nerokovalo, lebo predpokladá, že ešte 

neboli zverejnené, preto dáva písomnú interpeláciu, aby sa dané termíny zosúlaďovali a že touto 

požiadavkou neútočí. Poslanec B. Berberich povedal, že na dokončenie ihriska sa pozerá 

z praktického hľadiska a doplnil, že na čerstvú trávu nemohli pustiť ľudí a to, že sa vyskytla zmena 

riešenia, že bude osadený „trávnatý koberec“ bolo pragmatické a praktické, najlepšie riešenie. Na to 

poslankyňa S. Hricková povedala, že čo sa týka akejkoľvek investičnej aktivity, nemali by do nej 

zasahovať pracovníci mestskej časti a ani aktivační pracovníci. Starostka jej  ešte raz odpovedala, 



-10- 

Zápisnica z IV. riadneho zasadnutia Miestneho zastupiteľstva z 06. 06. 2019 

že hrabanie zeminy a maľovanie plotov, majú daní zamestnanci v náplni práce a vyslovene 

neosádzali žiadne hracie prvky na ihrisku, ktoré mal uskutočniť vykonávateľ. Následne sa o sovo 

prihlásil poslanec. R. Frnčo, ktorý podal návrh na ukončenie danej diskusie. Povedal, že tieto 

skutočnosti vedia poslanci prejednať na jednotlivých komisiách. Následne starostka vyzvala 

prítomných poslancov o hlasovanie na ukončenie diskusie. 

 (Hlasovanie č.8: z prít. 11 za 11) 

 

 

Starostka vyzvala návrhovú komisiu, aby predniesla návrh na uznesenie – uznesenie č. 34 

 

(Hlasovanie č. 9: z prít. 11 za 9, zdržali sa: 2) 

 

K bodu č. 9/ Výročná správa Mestskej časti Košice – Nad jazerom za rok  2018 

Materiál bol predložený písomne, bol zverejnený na webovej stránke mestskej časti 

a úradnej tabuli.  

Starostka povedala, že Výročná správa Mestskej časti Košice - Nad jazerom bola spracovaná v 

zmysle   § 20  ods. 1 zákona č. 431/2002 Z. z. o účtovníctve. Popisuje stav, v akom sa mestská časť 

ako účtovná jednotka nachádza a budúci vývoj mestskej časti ako účtovnej jednotky. Obsahuje 

informácie o historickom vývoji, demografickom a ekonomickom stave mestskej časti, hospodárení 

MČ za rok 2018, stave majetku, pohľadávok, peňažných fondov, prijatých a poskytnutých grantov a 

transferoch, predpokladaných projektoch na roky 2019 - 2021. Výročná správa Mestskej časti bude 

zverejnená v registri účtovných závierok. Jej prílohou je Správa audítora o overení individuálnej 

účtovnej závierky Mestskej časti Košice - Nad jazerom za rok 2018 a správa audítora o overení 

súladu výročnej správy s účtovnou závierkou. Všetky skutočnosti boli podrobne uvedené v 

predloženom materiáli. Starostka otvorila k danému bodu rozpravu. V rámci rozpravy sa prihlásila 

o slovo poslankyňa A. Jenčová, ktorá sa opýtala, za aké obdobie vznikla pohľadávka od firmy 

Clintrial, ako dlho boli nájomcami priestorov MČ a ako je možné, že vznikol dlh takýchto rozmerov 

a prečo sa tento problém nezačal riešiť skôr. Starostka poslankyni odpovedala, že tento problém sa 

intenzívne rieši dlhšiu dobu. Vysvetlila, že sa jedná o bývalú prevádzku Fitness centra, ktorému 

vznikol dlh voči mestskej časti vo výške 9 000 €. MČ na základe dlhu vzala prevádzke cvičiace 

stroje a podala žalobu podľa platnej legislatívy. Povedala, že sa uskutočnilo niekoľko rokovaní 

s prevádzkovateľkou, ktorá dostala z priestorov výpoveď. Má aj splátkový kalendár, ktorý nie vždy 

uhrádzala. Dodala, že ešte budú nasledovať rokovania že je to „na dobrej ceste“ aby sa MČ vyhla 

zdĺhavým procesom na súde. Tento problém je od roku 2017. Starostka ešte dodala, že celý spis je 

uložený na právnom oddelení a je dostupný k nahliadnutiu poslancom, keď má p. poslankyňa o ňho 

zájem a môže kedykoľvek prísť a pozrieť si ho. V rámci rozpravy už nemal nikto žiadne 

pripomienky ani dotazy. Následne starostka vyzvala návrhovú komisiu o prednesenie uznesenia  - 

uznesenie č. 35 
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 (Hlasovanie č. 10: z prít. 11 za 11) 

K bodu č. 10/ Informácia o vykonaných rozpočtových opatreniach programového rozpočtu 

Mestskej časti Košice – Nad jazerom za rok 2019 

Materiál bol predložený písomne a  je zverejnený na webovej stránke mestskej časti. 

Starostka povedala, že  v súlade s uznesením č. 22 z III. riadneho zasadnutia Miestneho 

zastupiteľstva Mestskej časti Košice – Nad jazerom zo dňa 7. marca 2019, ktorým miestne 

zastupiteľstvo poverilo starostku mestskej časti vykonať zmeny v bežnom rozpočte na rok 2019 

rozpočtovými opatreniami a to: zmeny rozpočtu v bežných príjmoch a bežných výdavkoch pri 

rovnakej zmene objemu bežných   príjmov aj bežných výdavkov a presun bežných výdavkov pri 

nezmenenej výške celkových bežných výdavkov v celkovom objeme najviac 20 % bežných 

výdavkov schváleného rozpočtu počas kalendárneho roka predložili informáciu o vykonaných 

rozpočtových opatreniach č. 1 – 3 schválených starostkou mestskej časti. 

Rozpočtové opatrenie č. 1 - v súvislosti s prípravou darovacích zmlúv na zabezpečenie kultúrno – 

spoločenského podujatia – Medzinárodného dňa žien  a poskytnutím finančných darov od: 

 

  a/  fyzických osôb: 

- Bernarda Berbericha, Košice v sume 50,- € 

- Jozefa Skonca, Košice v sume 50,- € 

- Norberta Borovského, Košice v sume 50,- € 

- Martina Semana, Košice v sume 50,- €  

 

b/ právnickej osoby: 

- DEKORT, s. r. o., Štefánikova 42, Košice v sume 872,62 € 

- DEKORT, s. r. o., Štefánikova 42, Košice v sume 123,63 € 

následne starostka všetkým veľmi pekne poďakovala a povedala, že bolo potrebné upraviť rozpočet 

takto: 

Zmeny rozpočtu: 

Príjmy:  

Bežné príjmy, Granty – Dary od fyzických osôb a právnickej osoby – plus 1 196  € 

Výdavky: 

Program 5 – Kultúrne služby, Realizácia kultúrnych, športových a spoločenských podujatí 

– plus 1 196 €. 
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Rozpočtové opatrenie č. 2 - súvislosti s prípravou darovacej zmluvy na zabezpečenie kultúrno – 

spoločenského podujatia – Deň Jazerčanov a poskytnutím finančného daru od právnickej osoby - 

DEKORT, s. r. o., Štefánikova 42, Košice v sume 1 306,78 € 

bolo potrebné upraviť rozpočet takto: 

Príjmy:  

Bežné príjmy, Granty, Dar od právnickej osoby – DEKORT, s. r. o., Štefánikova 42, Košice spolu  

+  1 307 € 

 

Výdavky: 

Program 5 – Kultúrne služby, Realizácia kultúrnych, športových a spoločenských podujatí,  

 +1 307 €. 

 

Rozpočtové opatrenie č. 3 

Starostka povedala, že z dôvodu zvýšenia počtu žiadostí na obnovu – revitalizáciu predzáhradiek 

pred bytovými jednotkami v mestskej časti bolo potrebné upraviť rozpočet takto: 

Výdavky: 

Finančné príspevky – kompetencia starostky – mínus 800 € 

Finančné príspevky – zveľadenie životného prostredia - predzáhradky  plus 800 €. 

Dodala, že prišlo cca 9 žiadostí a je to enormný nárast oproti minulému roku a je rada, že občania 

mestskej časti majú záujem o skrášlenie pred bytovými domami.  

Následne zrekapitulovala, že, rozpočtovými opatrenami  č. 1 až 3 sa zvýšil rozpočet  bežných 

príjmov o čiastku 2 503 €, taktiež sa zvýšil rozpočet bežných výdavkov o sumu 2 503 € a 

uskutočnili sa  presuny medzi položkami bežných výdavkov. Starostka otvorila k tomu bodu 

rozpravu. V rámci rozpravy nemal nikto z prítomných žiadne dotazy ani pripomienky. Následne 

vyzvala návrhovú komisiu o prednesenie uznesenia – uznesenie č. 36 

 

 (Hlasovanie č. 11: z prít. 11 za 11) 

 

K bodu č. 11/ Návrh Všeobecne záväzného nariadenia č. 49, kterým sa ruší Všeobecne záväzné 

nariadenie č. 37 o čistote a verejnom poriadku na území Mestskej časti Košice – Nad jazerom 

Materiál bol predložený písomne.  

Starostka uviedla, že návrh na zrušenie Všeobecne záväzného nariadenia č. 37 o čistote 

a verejnom poriadku na území Mestskej časti Košice – Nad jazerom v znení jeho neskorších zmien, 
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je  predložený na základe Protestu prokurátora proti tomuto nariadeniu. Vo svojom odôvodnení 

Okresná prokuratúra Košice II konštatovala, že žiadne ustanovenie zákona o obecnom zriadení, 

zákona o meste Košice ani Štatútu mesta Košice nezmocňuje mestské časti na prijatie všeobecne 

záväzného nariadenia za účelom úpravy niektorej z oblasti upravenej v predmetnom nariadení. 

Naviac úprava jednotlivých oblastí obsiahnutá vo všeobecne záväznom nariadení mestskej časti je 

takmer totožná s tou, ktorá je obsahom Všeobecne záväzného nariadenia mesta Košice č. 78 

o čistote a  o verejnom poriadku, ktorého ustanovenia sú záväzné pre všetky právnické osoby 

a fyzické osoby zdržiavajúce sa na území mesta. Sankcie za porušenie ustanovení  tohto nariadenia 

budú uplatňované Mestom Košice. Ďalej povedala, že Legislatívno-právna komisia na svojom 

rokovaní dňa 17.05.2019 preskúmala Protest prokurátora a navrhovala  miestnemu zastupiteľstvu 

podanému protestu vyhovieť a navrhované Všeobecne záväzné nariadenie schváliť. Starostka 

následne otvorila k tomuto bodu rozpravu. V rámci rozpravy nemal nikto žiadne pripomienky ani 

dotazy, následne vyzvala návrhovú komisiu o prednesenie uznesenia – uznesenie č. 37 

 

 (Hlasovanie č. 12: z prít. 11 za 11) 

 

K bodu č. 12/ Návrh na zmenu Rokovacieho poriadku komisií Miestneho zastupiteľstva 

Mestskej časti Košice – Nad jazerom 

 

Starostka povedala, že návrh predkladá poslanec Roman Frnčo predseda komisie 

legislatívno-právnej.  Materiál spolu s odôvodnením  bol predložený písomne. Návrh bol aj za 

účasti kontrolóra mestskej časti prerokovaný v Legislatívno-právnej komisii, pričom na rokovaní 

komisie došlo k všeobecnej zhode, že návrh je z hľadiska legislatívno-právneho správny a bol po 

zapracovaní pripomienok jednomyseľne schválený. Poprosila predkladateľa tohto návrhu poslanca 

R. Frnča, aby všetkým ozrejmil a aký návrh sa jedná. Poslanec R. Frnčo povedal, že sa predmetne 

mení rokovací poriadok z neverejného zasadania komisií na verejné zasadanie, pokiaľ sa 

v hlasovaní nerozhodne inak. Neverejné zasadanie bude len vo výnimočných prípadoch, ktoré sú 

uvedené v rokovacom poriadku, napríklad, keď sa bude prejednávať daňové tajomstvo, alebo 

náležitosti chránené GDPR. Starostka povedala, že s týmto návrhom plne súhlasí a možno pri 

hodnoteni Transparency International mestskú časť ešte posunie v rebríčku transparentnosti na 

vyššiiu pozíciu. V rámci rozpravy nemal nikto z prítomných poslancov žiadne dotazy ani 

pripomienky. Následne starostka vyzvala návrhovú komisiu o prednesenia uznesenia – uznesenie č. 

38 

 

(Hlasovanie č. 13: z prít. 11 za 11) 

 

 

K bodu č. 13/ Návrh poskytnutia dotácie z rozpočtu Mestskej časti Košice – Nad jazerom pre 

Správu mestskej zelene v Košiciach na projekt: „ Oplotenie detského ihriska na Azovskej 

ulici“. 

 

Materiál bol predložený písomne.  

 

Starostka uviedla, že Správa mestskej zelene v Košiciach predložila v zmysle Všeobecne 
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záväzného nariadenia Mestskej časti Košice – Nad jazerom č. 44 o poskytovaní dotácií z rozpočtu 

mestskej časti žiadosť o poskytnutie dotácie pre projekt „Oplotenie detského ihriska na Azovskej 

ulici“. Celkové náklady na oplotenie detského ihriska sú predpokladané vo výške 2.200,- €. 

Starostka doplnila, že  mestská časť má aj nové žiadosti na oplotenie ďalších ihrísk. Starostka 

otvorila k tomuto bodu rozpravu. V rámci rozpravy nemal nikto z prítomných žiadne otázky ani 

požadavky. Následne na to vyzvala návrhovú komisiu o prednesenie uznesenia – uznesenie č. 39 

 

(Hlasovanie č.14: z prít. 11 za 11) 

 

K bodu č. 14/ Orientačný časový plán zasadnutí Miestnej rady a Miestneho zastupitelstva 

Mestskej časti Košice – Nad jazerom na II. polrok 2019 

 

 Materiál bol predložený písomne. 

Starostka povedala, že rokovania Miestnej rady Mestskej časti Košice – Nad jazerom v zmysle 

orientačného plánu by sa mali uskutočniť v dňoch 27.08. 2019 a 28.11. 2019. Rokovania Miestneho 

zastupitelstva dňa 05.09. 2019 a slávnostné rokovanie spojené s udeľovaním ocenení dňa 05. 12. 

2019 a toto záverečné Miestne zastupiteľstvo sa bude konať v KS Jazero. Následne po prednesení 

informácie sa prihlásila o slovo poslankyňa S.Hricková. Povedala, že by chcela, aby sa do 

orientačného plánu zahrnulo aj rokovanie komisií. Následne na to sa o slovo prihlásila poslankyňa 

A. Gajdošová, ktorá povedala, že v letnom období júl a august sú prázdniny, ľudia majú dovolenky 

a sú rozcestovaní. Vyjadrila sa, že počas tohoto obdobia ani komisie nevyvíjajú nejakú aktivitu a 

bude dosť problém zvolať zasadnutie komisie, lebo ľudia su rozcestovaní. Na to poslankyňa S. 

Hricková povedala, že ak je to tak, tak aspoň v novembri by chcela mať zasadnutie komisie 

zahrnuté do orientačného plánu. Starostka odpovedala, že nie je problém pridať termíny, ale aj 

komisie musia byť uznášaniaschopné. O slovo sa na záver prihlásil ešte poslanec r. Frnčo, ktorý 

povedal, že zvolenie termínov je v kompetencii predsedov komisií a je potrebné im požadavky 

predložiť a dohodnúť sa s nimi. V rámci rozpravy už nemal nikto z prítomných žiadne dotaty ani 

požadavky. Starostka následne vyzvala návrhovú komisiu o prednesenie uznesenia – uznesenie č. 

40 

 

 (Hlasovanie č. 15: z prít. 11 za 11) 

 

K bodu č. 14/a Informatívna správa pre zasadnutia komisie pre nezlúčiteľnosť funkcií 

verejných funkcionárov pri Miestnom zastupiteľstve Mestskej časti Košice – Nad jazerom zo 

dňa 06.06. 2019 

 

Starostka poprosila o slovo poslanca P. Slivku, aby predniesol informatívnu správu. Poslanec P. 

Slivka povedal prítomným, že v stručnosti chce informovať o zasadnutiach komisie, ktoré sa konali 

v dňoch 28.05.. 04.06. a 06.06, 2019 na MÚ. Povedal, že komisi boli predložené v zapečatených 

obálkách Oznámenia funkcíí, zemestnaní, činností a majetkových pomerov poslancov za rok 2018 

vykonávajúcich mandát vo volebnom období 2014 – 2018, za rok 2017 novozvolených poslancov a 

za rok 2018 poslancov vo volebnom odobí 2018 – 2022 v počte 13 a majetkové priznanie starostky 
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MČ. Všetky oznámenia boli doručené miestnem úradu v zákonom stanovenej lehote. Komisia 

vyzvala na doplnenie podaných oznámení piatich verejných funkcionárov a konštatuje, že po 

doplnení a odstránení nedostatkov sú oznámenia funkcíí, zamestnaní, činností a majetkových 

pomerov poslancov a potvrdenia o podanom daňovom priznaní daní z príjmov fyzických osôb resp. 

doklad vydaný na daňové účely potvrdzujúci sumu príjmov v poriadku – uznesenie č. 41 

 

 (Hlasovanie č. 16: z prít. 11 za 11) 

 

K bodu č. 15/ Interpelácie 

Starostka vyzvala přítomných poslancov o predloženie písemných interpelácii. Následne svoju 

písomnú interpeláciu odovzdala poslankyňa S. Hricková. 

 

 

K bodu č. 16/ Rôzne 

 

Starostka povedala, že si dovoľuje pripomenúť, resp. požiadať prítomných, aby návrhy na 

ocenenia, ktoré udeľuje Mestská časť Košice - Nad jazerom, t. j. "Cena Mestskej časti Košice - Nad 

jazerom" a "Čestné uznanie Mestskej časti Košice - Nad jazerom" podľa Zásad pre udeľovanie 

ocenení MČ Košice - Nad jazerom predložili na Miestny úrad Mestskej časti Košice – Nad jazerom, 

Oddelenie Kancelárie starostu, resp. zaslali e-mailom na adresu: sekretariat@jazerokosice.sk, 

najneskôr do 31.07.2019, a to z dôvodu ich ďalšieho spracovania a predloženia na rokovanie MiZ v 

septembri. Slávnostné udeľovanie ocenení mestskej časti by sa malo konať na decembrovom 

zasadnutí MiZ. Dodala, že prípadné návrhy na ocenenia, ktoré udeľuje Košický samosprávny kraj – 

Cenu KSK, Cenu predsedu KSK a Plaketu predsedu KSK žiada predložiť na Miestny úrad Mestskej 

časti Košice – Nad jazerom, Oddelenie Kancelárie starostu, resp. zaslali e-mailom na adresu: 

sekretariat@jazerokosice.sk, najneskôr do 31.07.2019, a to z dôvodu ich ďalšieho spracovania a 

predloženia na rokovanie miestneho zastupiteľstva. Ďalej dodala, že 07. 06. 2019 sa koná 5. ročník 

Street basketbalu, na ktorý všetkých srdečne pozvala. Starostka ešte upozornila všetkých, že sa bude 

konať mimoriadne zastupiteľstvo a poprosila poslancov o nahlásenie dovoleniek a neprítomností 

počas letného obdobia. Mimoriadne MiZ sa bude konať z toho dôvodu, že mestské časti dostanú 

z rozpočtu  z Mesta Košice finančné prostriedky z tohtoročného vývoja, keďže prognóza z dane 

príjmov fyzických osôb sa vyvíja priaznivo a vykazuje sa prebytok a všetko bude zhodnotené na 

Mestskom zastupiteľstve a následne na to bude zvolané mimoriadne zastupiteľstvo, aby sa mestská 

časť rozhodla, ktoré z investičných aktivít zrealizuje. Povedala, že boli už aj návrhy na 

prerozdelenie finančných prostriedkov z prebytku z predchádzajúceho roka, zo Záverečného účtu. 

Doplnila, že všetko závisí od toho ako dopadne rokovanie na Mestskom zastupiteľstve. Povedala, 

že mestská časť by chcela zrealizovať už predpripravené projekty, aby to stihla zrealizovať do 

konca roka. Jednou z možností by bola aj realizácia revitalizácie detského ihriska na Čingovskej 

a Jenisejskej ulici. Na záver dodala, že v mesiacoch júl a august čerpajú dovolenky zamestnanci 

miestneho úradu. Okrem Prímestského tábora sa v letných mesiacoch nebudú realizovať žiadne 

extra aktivity. Doplnila, že čo sa však naďalej realizuje je už príprava na jesennú časť a všetky 

investičné aktivity a procesy pokračujú ďalej. Starostka otvorila k tomuto bodu rozpravu. V rámci 

rozpravy nemal nikto z prítomných žiadne otázky ani pripomienky. 

mailto:sekretariat@jazerokosice.sk
mailto:sekretariat@jazerokosice.sk
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K bodu č. 17/ Záver 

Na záver sa starostka sa poďakovala všetkým prítomným za účasť a vyhlásila toto zasadnutie MiZ 

za ukončené. Na úplný záver dodala, že najbližšie stretnutie bude na mimoriadnom MiZ, ktorého 

dátum konania ešte bude včas poslancom oznámený, podľa rozplánovaných dovoleniek počas 

letného obdobia. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Ing. Mgr. Lenka K o v a č e v i č o v á 

          starostka mestskej časti 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Overovatelia:  Mgr. B. Berberich 

 

Mgr. A. Gajdošová 

 

 

 

Zapisovateľka: Zuzana Kalafúsová 
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